
保良局唐乃勤校友會 
入會資料表(2023/2026) 

 

 

基本資料 (必須填寫，字體務必端正) 

姓名：(中) _______________________________   (英) ________________________________ 

身份証號碼：________________________(______) 

性別： (  男  /  女  ) 出生日期：______________________________ 

聯絡電話： (手提) ___________________________   (住宅) ___________________________ 

通訊地址： 

E-mail：  @ 
 
備註： 
1. 如有任何查詢或疑問，可電郵至 alumni@plktnkjsc.edu.hk；或致電：2194 5707 (校務處周小曼小姐) 
2. 會期在會員証背後清楚列明           
3. 本會保留是否接納閣下申請的最後決定 
4. 申請表內所有資料絕對保密，只供本會使用，不會用作其他用途 
5. 保良局唐乃勤校友會為香港政府登記註冊之非牟利社團組織 
6. 繳交會費方法： 

a. 將會費$75 元正存入「Po Leung Kuk Tong Nai Kan Alumni Association」匯豐銀行戶口（帳號：112-174883-838）後，

將收據連同入會表格寄交本校校務處(九龍美孚美荔道 11 號)，並於封面註明“校友會申請表”；或 
b. 將支票連入會表格寄交本校校務處，支票抬頭為「Po Leung Kuk Tong Nai Kan Alumni Association」；或 
c. 親臨本校校務處繳交會費及入會表格 (辦公時間：星期一至五 9:00am-5:00pm) 
d. 請勿郵寄現金 

 
本人承諾遵守本會所定立之會章及決定，並清楚會章內之所有條文。 
□ 本人兼申請“校友(SFC)學校設施使用証” 

(只供現就讀於保良局莊啟程預科書院及已加入唐乃勤校友會的舊生，需另繳製證行政費 16 元) (只收現金) 
 

申請人簽署：___________________________ 

日期：___________________________ 
 

(以上資料只用作本會會務及推廣校友會活動之用，而不會作其他用途。如不欲收到有關本會的活動資訊，請在方格內填上剔號。☐) 

 

只供內部填寫  已收：  □ $75 校友會費 ( 現金 / 支票 / 轉帳 )  □ $16 設施使用証製證行政費 (只收現金) 

收款日期：______________________   經手人：_____________________   校友會收據編號：_____________________ 

設施使用証收據編號：__________________    會証備妥日期：__________________   取証日期：__________________ 

Websams 更新日期：________________   Excel 更新日期：________________   E-mail 更新日期：_________________ 

會員編號：____________ 
(由委員會填寫) 

畢業年份： 

畢業班別： 

學號： 
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    Po Leung Kuk Tong Nai Kan Alumni Association 

          Membership Application Form (2023/2026) 
 
Personal Information (Please use BLOCK LETTERS to complete the form)            * Please delete as appropriate. 

Name: (Chinese) _____________________________   (English) _____________________________ 

HK Identity Card no.: ________________________(______) 

  Sex: (  Male  /  Female  )   Date of birth: _______________________________ 

  Contact no.: (Mobile) ____________________________   (Home) ____________________________ 

  Correspondence Address: 

E-mail Address:  @ 
 
Terms of membership: 
1. For enquiries, please email to alumni@plktnkjsc.edu.hk or call 2194 5707 (General Office: Ms Kelly Chau) 

2. The membership period is stated at the back of the membership card. 
3. Our association reserves the right to change any of the terms and conditions and terminate any membership. 
4. All personal information provided by the applicant will be used by Po Leung Kuk Tong Nai Kan Alumni Association for 

membership records and related matters only.  
5. Our Alumni Association is registered as a non-profit organization. 
6. Payment Methods: 

a. Direct Debit to Bank Account 
You may also make your payment (HKD$75) by direct debit to our HSBC bank account 112-174883-838) via ATM 
machine or Over-the-Counter Payment. Please mail the *Payment Receipt and the completed application form to our school 
at No.11, Mei Lai Road, Mei Foo, Kowloon. (*Please state clearly on the envelope “Apply for Alumni Association”.) OR 

b. Payment by Cheque 
All cheques should be made payable to “Po Leung Kuk Tong Nai Kan Alumni Association” crossed, and sent to our 
General Office together with your completed application form. OR 

c. In person 
You can hand in the membership fee together with the completed form to our General Office. (Office Hour: Mondays-
Fridays, 9:00 a.m.-5:00 p.m.) 

d. DO NOT MAIL CASH TO US. 
Declaration of members 
1. I hereby declare that all information given in this application form is, to the best of my knowledge, accurate and complete. 
2. I hereby acknowledge that I have read and understood the membership policy. 

□ I want to apply for ‘Facilities User Card (Alumnus)’. (Only for the current students in SFC and our alumni association 
members, please pay $16 for the administration fee of making the membership card) (Cash only) 

 

Signature of Applicant：________________________ 

Date：________________________ 
(All the above personal information provided by the applicant will be used by Po Leung Kuk Tong Nai Kan Alumni Association for membership reco
rds and related matters only. If you DO NOT WISH to receive our latest updates, please check the box. ☐) 

 
For internal use only    Membership Fee： □ HKD$75 ( Cash / Cheque no.: __________ / Bank Transfer) 

□ $16 The administration fee of making the ‘Facilities User Card 
(Alumnus)’ ( Cash only ) 

Received Date:_________________   Handled by:__________   Receipt no. of Alumni Association:_____________________ 

Receipt no. of the Facilities 
User Card (Alumnus):________________ Card released:___________________   Card collected:__________________ 

Updated Date      Updated Date        Updated Date 
(websams): ________________________ (Excel): ________________________   (e-mail): _______________________ 

Membership no.：____________ 
(For office use only) Graduated year： 

Graduated class： 

Class no.： 
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